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1.  Inleiding 
In dit jaarverslag leest u wat de Adviesraad Wmo & Jeugd Dordrecht in 2024 gedaan heeft. Onze 
kerntaak is gevraagd en ongevraagd adviseren aan het College van B&W over de Wmo en de jeugdhulp. 
Dit doen we op basis van ervaringen en signalen van inwoners uit Dordrecht.  
 
In 2024 ondernam de Adviesraad Wmo & Jeugd Dordrecht diverse stappen om zich te ontwikkelen 

naar een brede adviesraad sociaal domein. De noodzaak was om de Adviesraad aan te passen aan de 

veranderende maatschappelijke context en bredere gemeentelijke verantwoordelijkheden in het 

sociaal domein.   

De volgende stappen zijn in 2024 genomen: 

1. De Adviesraad besloot te blijven werken in werkgroepen, daar het werken in groepen bijdraagt 
aan het laten landen van veranderingen.   
2. De groepen hebben werk of geven aandacht aan de WMO (incl. Inclusie), Jeugd 
(jongerennetwerk) en Participatie (ervaringsdeskundigheid bestaanszekerheid). Daarnaast is er een 
groep in de Dordtse Adviesraad met de regionale verantwoordelijkheid van Beschermd Wonen 
(contact cliëntenraden).  
3. De groepen stellen zelf vast welke aandacht ze aan welke onderwerpen in een bepaalde 
periode geven. Het stellen van prioriteiten is nodig om het werk met vrijwilligers goed en verantwoord 
te doen. De gestelde prioriteiten worden besproken in de Adviesraad.   
4. In ons werken, aandacht geven en adviseren van het college richt de Adviesraad zich op het 
inwonersperspectief. De leden zijn op hun eigen terrein en ervaring kennisdeskundig en staan in 
contact met ervaringsdeskundigen. Hierbij te denken aan klankbordgroepen of bezoeken van 
ervaringsdeskundigen die ervaring hebben met o.a. het gebruiken van voorzieningen.   
5. Het Sociaal Domein vraagt om het zoeken van en het werken aan samenhang en afstemming. 
Om dit binnen de Adviesraad te bevorderen voerden we het ‘trekkersoverleg’ in. De trekkers van de 
groepen komen voor de vergadering van de Adviesraad bijeen om samenhang en afstemming met 
elkaar te bespreken en te regelen. Het overleg bespreekt de agenda voor de eerstvolgende vergadering.  
6. De samenhang en afstemming vindt ook plaats bij het bezoeken van organisaties/ instellingen, 
activiteiten, cliëntenraden, e.d.. De groepen zelf geven aan welk bezoek ze willen afleggen. Een 
initiatief van een bezoek uit één groep wordt met de andere groepen gedeeld om af te stemmen en 
samenhang te vinden, zodat er breder kan worden opgehaald.   
7. Er is een nieuwe naam gekozen Dordtse Adviesraad Sociaal (DAS) en er zijn diverse actviteiten 
uitgevoerd om de communicatie vanaf 1-1-2025 vanuit de DAS te voeren (zoals nieuwe website, 
mailadres etc. zie ook hoofdstuk 7). 
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2.  Adviesraad Wmo & Jeugd Dordrecht 
In deze paragraaf gaan we in op de werkwijze van de Adviesraad. Achtereenvolgens komen de 
samenstelling, de vergaderingen en de werkgroepen aan de orde. Bij de werkgroepen gaan we ook in 
op hun activiteiten. 
 
2.1 Samenstelling Adviesraad 
 
Leden van de Adviesraad Wmo & Jeugd, met hun aandachtsgebieden 

Leden Aandachtsgebieden 

Hans Bax Werkgroep (beschermd) wonen. BW/BT, huisvesting kwetsbare groepen, 
gehandicaptenzorg, individuele begeleiding en dagbesteding 

Piet Boelsma 
 

Werkgroep Jeugd en Jongerennetwerk 

Bert van de Burgt  Voorzitter, algemeen, vergaderingen voorzitten, concept adviezen 
schrijven, contact GIPS team, contact gemeente 

Lisette van Genderen 
 

Werkgroep Dordt Inclusief, inclusieve samenleving, toegankelijkheid. 
Werkgroep Jeugd. 

Simone van der Kraan 
(vanaf 1-8-2024) 

Werkgroep Jeugd en Jongerennetwerk. 

Arie Kuperus 
 

Werkgroep (beschermd) wonen. Dak- en thuislozen, BW/BT, huisvesting 
kwetsbare groepen, ouderenzorg/dementie en mantelzorg 

Ellen Molenaar 
 

Werkgroep (beschermd) wonen. Dak- en thuislozen, BW/BT, huisvesting 
kwetsbare groepen, armoede en schuldhulpverlening 

Tjipke van der Plaats Werkgroep Wmo. Regionale Adviesraad Sociaal Drechtsteden, AKOR: 
Adviescommissie Kwaliteit Openbare Ruimte 

Yolanda de Rijke 
(vanaf 1-10-2024) 

Armoede en schuldhulpverlening. Vanaf 1-1-2025 werkgroep 
Participatiewet. 

Ton Sins 
 

Werkgroep (beschermd) wonen. Dak- en thuislozen, BW/BT, huisvesting 
kwetsbare groepen, eenzaamheid en huiselijk geweld 

Dymph Smeele  
(tot 1-3-2024) 

Werkgroep Jeugd en Jongerennetwerk, huisvesting jongeren, 18-/18+ 
Inclusieve samenleving. 

Jannie Storm 
 

Werkgroep Jeugd en Jongerennetwerk. Werkgroep Wmo 
Cliëntondersteuning, armoede en schuldhulpverlening. 

 
Stagiaire 
In 2024 heeft HBO student Bestuurskunde Tatiana Monteiro Pedro stage gelopen bij de AWJD. Zij had 

als stageopdracht het onderzoeken van de “Verbreding van de adviesraad met Participatiewet, nu 

Wmo en jeugd”. 

Ondersteuner van de Adviesraad 
De Adviesraad werd ondersteund door medewerkers vanuit Zorgbelang Inclusief: Jeanet Moerings als 
beleidsinhoudelijk ondersteuner en Alberta van den Dool als secretariële ondersteuner.  
 
2.2 Vergaderingen:  
De Adviesraad heeft zeven keer vergaderd. De verslagen van de vergaderingen staan op de website en 
treft u hier aan.  
 
  

https://www.dordtseadviesraad.nl/verslagen/verslagen-2024/
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2.3 Werkgroepen 
De Adviesraad had in 2024 de volgende vier werkgroepen. 

2.3.1 Jeugd  Jannie Storm (trekker), Dymph Smeele (tot 1-3-2024), Piet Boelsma, Lisette 
van Genderen (tot 1-7-2024), Simone van der Kraan (vanaf 1-8-2024) 

2.3.2 Dordt Inclusief Lisette van Genderen (trekker), Silvia, Claudia, Shauny, Jeff, Robert, 
Amanda, Bianca (deze leden zijn geen lid van de DAS maar alleen van deze 
werkgroep) 

2.3.3 Wmo Tjipke van der Plaats (trekker), Jannie Storm, Ton Sins, Arie Kuperus, Hans 
Bax 

2.3.4 Wonen Ellen Molenaar (trekker), Tons Sins, Arie Kuperus, Hans Bax 

 
2.3.1 Werkgroep Jeugd 
Samenstelling in 2024 (trekker en leden): Jannie Storm (trekker tot 1-1-2025), Piet Boelsma, Dymph 

Smeele (tot 1-3-2024), Lisette van Genderen (tot 1-1-2025) , Simone van der Kraan (miv 1-8-2024) 

Aantal keren vergaderd: 6 x in 2024 

 

De werkgroep Jeugd heeft, op de vakanties na, om de 5 a 6 weken vergaderd. 

In 2024 hebben we afscheid genomen van 2 vaste leden van de werkgroep Jeugd, te weten Dymph 

Smeele en Jannie Storm. Daarnaast is Lisette van Bennekom gestopt met de werkgroep Jeugd; dit was 

een flinke aderlating. De werkgroep heeft echter wel Simone van der Kraan kunnen verwelkomen. Wel 

blijft de werkgroep nog steeds onderbezet met slechts 2 leden. De hoop is dat in het komende jaar de 

werkgroep aangevuld kan worden met zeker 2 nieuwe leden gezien de hoeveelheid werkzaamheden. 

Daarbij opgemerkt dat Piet Boelsma in augustus 2025 ook stopt als lid van de DAS omdat zijn termijn 

er dan opzit.  

 

Jongerennetwerk: 

Samenstelling in 2024: trekker Jannie Storm, vanaf 2025: Simone van der Kraan. Leden Anna, Arinda, 

Peter en Jason. 

 

Ook dit jaar heeft onze prioriteit gelegen bij het ondersteunen en versterken van het Jongerennetwerk.  

De leden van het Jongerennetwerk hebben een vrijwilligersvergoeding ontvangen voor zowel de 

vergaderingen als de activiteiten conform hun leeftijd. 

 

We zijn actief geweest met het uitbreiden van ons netwerk en de samenwerking met R-Newt heeft 

zich positief ontwikkeld. We hebben een geslaagde thema avond georganiseerd in samenwerking met 

R-newt waarin jongeren met elkaar in gesprek zijn gegaan over de problemen m.b.t. mentale 

gezondheid waar zij tegenaan lopen of zijn gelopen. Het was vooral een uitwisseling van ervaringen 

aan de hand van verhalen van jongeren over en weer en er is ook een systeem gebruikt met stellingen 

waardoor de discussie op gang kwam.  

Tevens is er een (digitale) enquête ontwikkeld om beter en meer inzicht te krijgen in de mentale 

gezondheid van jongeren. Deze enquête is aangevuld met vragen over ontmoetingsplekken in 

Dordrecht door stagiaire Tatiana. De enquête zal in 2025 breed uitgezet worden onder jongeren in 

Dordrecht. 

 

Er is contact gelegd met de eenzaamheid specialisten Ragna Bottse en Petra Roelofs en wij zien hen 

als serieuze partners om in 2025 mee verder te gaan.  
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Verder is contact met Dordtse Helden niet van de grond gekomen vanwege het feit dat er geen respons 

kwam van hun kant. In 2025 gaan we nog een poging wagen.  

 

Het door ontwikkelen van het Jongerennetwerk is uitgebreid aan bod gekomen zoals ideeën over een 

klankbordgroep Jeugd of een vorm van een platform waar jongeren terecht kunnen. We gaan in 2025 

kijken naar de mogelijkheden om de herkenbaarheid van het Jongerennetwerk te vergroten via social 

media. We hebben daarvoor een professioneel bureau ingeschakeld in de vorm van het bureau “Jong 

& Je Wil Wat” waar wij een interactieve avond mee hebben gehad. Zij hebben ons eind 2024 een 

projectplan gepresenteerd waar we mee aan de slag gaan.  

Er is een vacature uitgegaan voor een vrijwillige begeleider voor 4 uur per week om dit projectplan op 

te starten. De leden van de werkgroep Jeugd en het Jongerennetwerk blijven zelf actief m.b.t. het 

werven en Simone zal voor nu deze ‘rol’ ook op zich nemen. 

 
2.3.2 Werkgroep Dordt Inclusief 
Leden: Silvia, Claudia, Shauny, Jeff, Robert, Amanda, Bianca en Lisette (trekker). 

 

In 2024 hebben we verschillende initiatieven en projecten afgerond om de toegankelijkheid in diverse 

sectoren te verbeteren. Hieronder volgt een overzicht van onze activiteiten en prestaties: 

1. Testen Horeca 

   - We hebben de toegankelijkheid van verschillende horecagelegenheden getest. 

   - Restaurant ‘Post’ heeft een pluim ontvangen voor de beste toegankelijkheid. 

   - Restaurant ‘Klander Meulen’ heeft een aanmoedigingsprijs gekregen. 

2. Museum Toegankelijkheid 

   - We hebben het museum in Dordrecht getest op toegankelijkheid. 

   - We hebben een advies uitgebracht en deze adviezen zijn opgevolgd. Silvia sluit zich nog regelmatig 

aan om te adviseren over lopende activiteiten. 

3. Sportlocaties 

  - We hebben sportlocaties getest en meegedacht bij Fortius over hardlopen met een visuele 

beperking. 

  - Met Fortius hebben we gerealiseerd dat hardlopen met een visuele beperking mogelijkheid is door 

te trainen met een buddy.  

4. Inclusieve Stad 

   - We hebben meegedacht over de inclusieve stad. 

   - Hierbij is gevraagd wat wij belangrijk vinden en hebben we adviezen uitgebracht zoals kabelgoten 

tijdens evenementen toegankelijker maken en geen kramen meer op de blinde geleide lijnen. 

  - Ook hebben we over de bereikbaarheid / veiligheid geadviseerd voor wat betreft route bushalte 

naar ingang Optisport vanwege ontbreken blinde geleide lijnen en fietsers en golfkarretje van ASZ die 

ook over het trottoir rijden.  

5. Vervoersplatform Drechtsteden (onderdeel van de Regionale Adviesraad Drechtsteden-RAS): een lid 

van de werkgroep Dordt Inclusief heeft zitting genomen in het Regionale Vervoersplatform 

Drechtsteden. Zij heeft meegedacht en adviezen gegeven met betrekking tot Kwaliteit Drechthopper. 

Er is een Adviesrapport geschreven. 

Gerealiseerd:  Toegankelijk gemaakt website voor blinden/ slechtzienden. Tevens folders en brieven 

mee gelezen. Klachten indienen kan nu ook met QR code. 
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2.3.3 Werkgroep Wmo  
De werkgroep Wmo heeft vier leden, zij hebben elk hun aandachtsgebied. De Regionale Adviesraad 
Wmo en de Cliëntenraad Drechtsteden zijn vanaf 2024 opgegaan in de Regionaal Adviesraad Sociaal 
(RAS) Drechtsteden. De veranderingen in de wet en in de regio hebben er toe geleid dat de advisering 
over het sociale domein namens de burger anders wordt georganiseerd. De RAS adviseert nu nog over 
Wmo. Door de opheffing van de Drechtraad is de besluitvorming over de maatwerkvoorzieningen weer 
terug bij de lokale gemeente- en adviesraden. Voor de Dordtse Adviesraad betekent dit dat meer 
(voorheen regionaal belegde) onderwerpen in het sociale domein ter advisering worden voorgelegd. 
In 2024 heeft de werkgroep WMO zich bezig gehouden met de Visie Sociaal Domein 2030 en de vier 

uitvoeringsprogramma’s. Met name gericht op de advisering van de uitvoeringsprogramma’s 

Algemene Voorzieningen en Elkaar Helpen. Bijzondere aandacht is gevraagd in een nader advies op 

het sluiten van de sociale wijkteams in reactie op een persbericht van Dordrecht Sociaal. Door de 

gemeente is daar direct op gehandeld. De Werkgroep was betrokken en werkte samen met de 

werkgroep Dordt Inclusief, het GIPS-team en de Adviescommissie Kwaliteit Openbare Ruimte (AKOR). 

Deze drie zijn gericht op de toegankelijkheid voor mensen met een beperking en ‘vallen’ onder de 

werkgroep Wmo. Twee keer is er namens de Werkgroep ingesproken op een Dordtse Dinsdag van de 

gemeenteraad. De eerste keer betrof de raadsvoorstellen betreffende de visie nota evenementen, 

horecanota en vergroening van de Binnenstad. De kern van de inbreng betrof de toegankelijkheid van 

de Binnenstad en de evenementterreinen. De tweede keer betrof het een rondetafelgesprek over 

mantelzorg. In onze bijdrage hebben we ons gericht op het delen van onze inzichten en ervaringen. 

Ook gaven we aandachtspunten en suggesties mee voor mantelzorg in het uitvoeringsprogramma 

Elkaar Helpen. De Werkgroep volgde de uitvoering van de herijking van de WMO waaronder de 

verandering van de was-/strijkservice naar een algemene voorziening.  

Namens de werkgroep is er twee keer per jaar o.l.v. de voorzitter van de Adviesraad een overleg met 

de drie ouderenbonden, KBO, Dordtse Seniorenbond en ANBO/PCOD. Samen met de bonden 

organiseerden we een bijeenkomst over mantelzorg in 2024. 

 

Adviescommissie Kwaliteit Openbare Ruimte (AKOR):   

Namens de Adviesraad maakte Tjipke van der Plaats deel uit van de Dordtse AKOR. Hij waakt mee over 

de toegankelijkheid van mindervaliden in de openbare ruimte. Sinds 2016 geldt het VN-verdrag 

handicap in Nederland. Deze regelt, onder andere, de toegankelijkheid van gehandicapten en minder 

validen. De AKOR vergadert tweewekelijks op maandag. In 2024  zijn de Schets Ontwerpen (SO), 

Voorlopige Ontwerpen (VO) en definitieve Ontwerpen (DO) van de (her)inrichting van 15 stadsdelen 

besproken. 

 
Gehandicapten Informatie Project Scholen: GIPS team 
Het GIPS-team geeft gastlessen op basisscholen in Dordrecht over en door mensen met een 
(lichamelijke-) beperking. Dit heet het GIPS-programma (Gehandicapten Informatie Project Scholen) 
en wordt aangeboden voor leerlingen van groep 7 / 8. De gastlessen vinden plaats op dinsdag- of 
donderdagmiddag en duren circa twee uur. Er zijn geen kosten aan verbonden. 
 
Doel: Kinderen een reële kijk te geven op mensen met een handicap, vooroordelen weg te nemen en 
het streven naar een inclusieve samenleving waarin iedereen mee kan doen te bevorderen.   
Hoe verloopt de voorlichting? 
Met behulp van een groot Ganzenbordspel en een lijst met vragen en opdrachten spelen de leerlingen 
in groepjes van twee het Ganzenbordspel. In dit spel zijn vragen en hulpmiddelen verwerkt, waardoor 
spelenderwijs duidelijk wordt waar mensen met een handicap dagelijks tegenaan lopen.  
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Een parcours rijden met een rolstoel, geblinddoekt lopen met een taststok, een T-shirt aan- en 
uittrekken met slechts één arm, een boek lezen met een prismabril en dergelijke. 
Afsluitend is een vragenronde van leerlingen aan het GIPS-team. 
Ter voorbereiding is er een korte film over mensen met een handicap en een korte vragenlijst die de 
leerkracht vooraf met de leerlingen bekijkt en bespreekt.  
 
Het GIPS-team bestaat uit circa 11 vrijwilligers met diverse beperkingen, zowel zichtbaar als niet-
zichtbaar.  In 2024 zijn 18 scholen bezocht, in totaal zijn 470  leerlingen bereikt.  Meer informatie over 
het GIPS-team zie website GIPS-team 
Jan Kees de Vries is de coördinator, hij maakt ook de afspraken met de scholen, tevens zorgt hij ervoor 

dat de spullen op tijd op de scholen zijn. Bij het uitoefenen van de coördinerende rol wordt hij 

bijgestaan door het team-lid Maureen Ramaker.  

2.3.4 Werkgroep Wonen 
In 2024 is de werkgroep 15 keer bij elkaar gekomen. We zijn druk bezig geweest met de 

huisvestingsverordening. Op 14 mei hebben we ingesproken bij de commissie op het gemeentehuis. 

We hebben ook een gesprek gehad met de heer Weber. Op 5 juni bespreking met Inge Hulswit over 

concept nota ‘doordecentralisatie BW’ (REGIOVISIE) helaas hebben tot heden geen verdere versies 

gezien. We wilde deze bespreken met de regionale collega’s van de verschillende leden. Met deze 

groep zijn we in 2024 dus ook maar een keer bij elkaar geweest. Jurgen Elias is bij ons geweest om de 

nieuwe klantreis door te nemen. Lang hebben we gesproken over de nieuwe route om tot een snelle 

screening te komen van dakloze mensen die zich aanmelden en het streven dat de opvang niet langer 

duurt dan drie maanden. We waren onder indruk van de kennis en drive van Jurgen Elias. We vinden 

het jammer dat hij een nieuwe ambitie heeft gevonden in het wijk werk. We zijn altijd aanwezig bij het 

FOT (fysieke overlegtafel). We zijn op werkbezoek geweest bij Timon en bij het Safehouse. We waren 

onder de indruk van de mooie huisvesting van Timon. De tijdelijke appartementen met dichtbij 

begeleiding. Bij het Safehuis waren we geschrokken van de huisvesting van deze voorziening. Die is 

echt beneden peil. Ook hebben we een gesprek gehad bij het Leger de Heils. We spraken met Patrica 

Gumbs. We zijn ook enthousiast aanwezig geweest bij de opening van de crisisopvang voor jongeren 

waar we in 2023 intensief aan mee hebben gedacht. We hebben veel energie gezet in het ontwikkelen 

van een platform voor cliëntenraden. We hebben lang moeten wachten op namen en adressen. We 

hebben gebeld en verschillende organisaties aangeschreven. Helaas hebben we begin 2025 moeten 

concluderen dat we dit streven even on hold moeten zetten. De aankomende personele 

verschuivingen binnen de adviesraad zorgen er voor dat we nu geen continuïteit kunnen garanderen. 

We zien wel een noodzaak voor het ontwikkelen van zo een netwerk. 25 maart hebben we onze 

werkzaamheden gepresenteerd in de gehele adviesraad. 

3. Wijkgericht werken / werkbezoeken afleggen/ Signalen ophalen 
Wijkgericht werken om in de wijken inwoners met ervaringen te spreken m.b.t. gebruik van 

voorzieningen werd door een werkgroep georganiseerd. Door ons meer te richten op samenhang en 

samenwerking hebben we het wijkgericht werken omgezet naar het bezoeken van organisaties/ 

instellingen, activiteiten, cliëntenraden, e.d. De groepen zelf geven aan welk bezoek ze willen afleggen. 

Een initiatief van een bezoek uit één groep wordt met de andere groepen gedeeld om af te stemmen 

en samenhang te vinden, zodat er breder kan worden opgehaald.   

  

https://www.dordtseadviesraad.nl/gips-team/
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4. Samenwerking met de gemeente Dordrecht 
Sinds 2018 is Mireille Henderson onze accounthouder. De samenwerking met haar is prettig.  
De voorzitter heeft regelmatig een (telefonisch) overleg met Mireille om lopende zaken te bespreken. 
Daarnaast is er twee keer per jaar een persoonlijk overleg tussen de accounthouder en de voorzitter. 
Contacten met de wethouders jeugd en Wmo: elk jaar organiseren we een werkbezoek en een 
bestuurlijk overleg.  
 
Op 1 maart 2024 heeft de Adviesraad Wmo en Jeugd Dordrecht een werkbezoek georganiseerd. De 

wethouders Peter Heijkoop en Chris van Benschop en enkele medewerkers van de gemeente waren 

daarbij aanwezig. In het Advies Visie Sociaal Domein 2030 wat de Adviesraad Wmo en Jeugd 

uitgebracht heeft naar aanleiding van de Visie Sociaal Domein 2030 bepleit de Adviesraad dat er in elke 

wijk een laagdrempelige inloopgelegenheid moet zijn voor inwoners die vragen of zorgen hebben.  

 

Het werkbezoek vond plaats in de Ontmoetingskerk in de wijk Sterrenburg. Deze locatie fungeert als 

een soort Ontmoetingshuis / Huis van de wijk, waarin diverse activiteiten plaatsvinden. Deze locatie is 

gekozen voor het werkbezoek als voorbeeld van zo’n laagdrempelige plek. Deze plek is niet alleen voor 

wijkbewoners maar voor alle inwoners van Dordrecht. 

Tijdens het werkbezoek is gesproken over het belang van: 

o Sociale cohesie; deze is door individualisering en secularisering afgebrokkeld maar van groot 

belang voor welbevinden van mensen. Hoe bouwen we aan sociale cohesie? 

o Samenwerking (informele en formele instanties, vrijwilligers-professionals) belangrijk daarbij 

zijn de persoonlijke contacten, netwerken, leefbaarheidsoverleg, elkaar kennen en vinden. 

o De enorme kracht en bereidheid van mensen die iets voor een ander willen betekenen. 

o De diversiteit van het aanbod; voorbeelden als het project Niemand Alleen (samendordt) en 

Stichting Helpende Handen werden genoemd. 

 

Afgesloten werd met een discussie over de toekomstbestendigheid van initiatieven zoals bij de 

Ontmoetingskerk. Deze initiatieven zijn kwetsbaar; ze hangen af beschikbaarheid en passie van mensen 

(de inzet van -veelal wat oudere- vrijwilligers), bereidheid tot samenwerken en financiële middelen. 

 
De heisessie met ambtenaren op 27 augustus richtte zich op de ervaringen die we hebben met 
inwoners met hulp- en zorgvragen. We begonnen met het ophalen van de individuele ervaringen. Om 
vervolgens stil te staan bij wat dan ervaringskennis is en hoe je ervaringsdeskundig wordt door je te 
vormen of op te leiden. 
Samenvattend spraken we over onze ervaringskennis: 

➢ Houd het niet bij praten en ideeën maar ga/ laat hetgeen eruit komt ook echt doen. 
➢ Hoe bereik je mensen die je graag zou willen bereiken? 
➢ Hoeveel mensen moet je spreken om te kunnen veralgemeniseren? 
➢ Zet sleutelfiguren/ bruggenbouwers uit de eigen groepen in (cultuur, taal). 
➢ Continuïteit in relatie en ondersteuning is belangrijk. 
➢ Valkuil: bewoners betrekken als “afvink lijstje: we hebben inwoners betrokken”. 

 
We concludeerden: inzetten van ervaringskennis is een kans! Inwoners en organisaties hebben een 
veelal ongebruikt reservoir aan kennis in huis. Veel bewoners van Dordrecht hebben ervaring veelal 
moeten opdoen. Veel professionals beschikken naast hun professionele kwaliteiten ook over 
ervaringskennis. Willen we deze ervaringskennis leren zien, erkennen en inzetten? Dit is een kans om 
beleid te ontwikkelen dat beter aansluit bij de leefwereld van inwoners en zo een brug te bouwen. 
  

https://adviesraadwmojeugddordrecht.nl/advies-visie-sociaal-domein-2030/
https://samendordt.nl/niemandalleen/over-ons/#:~:text=Niemand%20alleen%20is%20een%20pilot,en%20het%20netwerk%20van%20Inzet078.
https://stichtinghelpendehanden.nl/over-ons/
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5.  Adviezen 
In 2024 hebben we 

- Een nader advies uitgebracht n.a.v. het persbericht van het voor het merendeel sluiten van de 
SWT’s. 

- Een advies uitgebracht over de lokale nota gezondheidsbeleid.  
Dit advies staat op de website: Adviezen 2024 - Dordtse Adviesraad 

Daarnaast hebben we ingesproken en mondelinge adviezen gegeven over Mantelzorg en Huisvesting. 
 
6. Samenwerking/deelname aan externe overleggen  
6.1 De seniorenbonden in Dordrecht: KBO, PCOB en Seniorenbond Dordrecht. Zie ook 2.3.3. 
6.2 de Regionale Adviesraad Sociaal Drechtsteden: vanuit elke lokale adviesraad Wmo/Sociaal Domein 
in de Drechtsteden zit een vertegenwoordiger in de RAS Drechtsteden, het adviesorgaan voor het 
Algemeen Bestuur van de GR Sociaal en de SDD over de Wmo-maatwerkvoorzieningen. Vanuit onze 
Adviesraad is Tjipke van der Plaats de afgevaardigde. Het verslag van de vergaderingen is een vast punt 
op onze agenda. Deze verslagen zijn ook te zien op de website onder Verslagen - RAS Drechtsteden. 
6.3 Adviescommissie Kwaliteit Openbare Ruimte (AKOR): namens de Adviesraad maakt Tjipke van der 
Plaats deel uit van de AKOR. Zie 2.3.3 

6.4 Platform tegen armoede Drechtsteden Vanuit de Adviesraad sloot Jannie Storm aan bij de 
overleggen van het Platform tegen armoede.  
6.5 Bijeenkomsten en overleggen: de leden hebben diverse lokale/regionale bijeenkomsten bezocht, 
externe vergaderingen bijgewoond en overleggen gevoerd, zie ook de verslagen van de werkgroepen 
in hoofdstuk 2. 
 
7. Communicatie 
De werkgroep communicatie bestond in 2024 uit twee leden van de Adviesraad (Tjipke van der Plaats 
en Ellen Molenaar), twee vrijwilligers: Natasja Petersen (onderhouden website) en vanaf 1 september 
2024 heeft vrijwilliger Roxanne Sebes de werkgroep versterkt als communicatie adviseur/ journalist. 
De ondersteuner van de Adviesraad, Jeanet Moerings trekt deze werkgroep. 
In 2024 is de werkgroep frequent bij elkaar gekomen om de overgang van AWJD naar DAS; van 
Adviesraad Wmo en Jeugd Dordrecht naar Dordtse Adviesraad Sociaal op communicatie gebied voor 
te bereiden. Er is een nieuwe huisstijl en website ontwikkeld en plannen gemaakt voor (professioneler) 
interne en externe communicatie o.a. middels social media. 
 
 
 

https://www.dordtseadviesraad.nl/adviezen/adviezen-2024/
https://rasdrechtsteden.nl/
https://rasdrechtsteden.nl/verslagen/
https://www.platformtegenarmoede.nl/

